
 

Fællesbestyrelsesmøde 
Tirsdag d. 25. 10. 2021 kl. 18.30 til 21.00 (udsat fra d. 

21.9.2021) 
 

 

Afbud:  ________________________________________________________ 
 

1. Godkendelse af dagsorden.  

Godkendelse af referat samt 

underskrift. 

 

 

2. Orientering: 

Formand 

Hellevad Børneunivers, SKS, AJ 

Nyt fra personalet, GH, LC 
 

 

3. Arbejdsdag 
Evaluering 

 

4. Økonomi 

 

5. Billeder på Facebook. Hvor længe? 
Fra sidste møde 

 

6. Udvidelse af børnehaven 

 

7. Trivselsrådsmøde eller ej? 
 

8. Principper. Hvilke 
Bilag vedhæftet 

 

9. Årshjul 
Fast punkt. Har vi tilføjelser. Bilag vedlagt 

 

10. Evt.:  

 

 

 

 

 

 

Ad 1. 

 

Ad 2. Der kigges på vores mobbepolitik 

på personale siden. 

 

Anni er fortsat sygemeldt. 

 

Lys på P-pladsen vil i den kommende tid 

blive udbedret. 

 

Vi er nu færdige med renovering af bygning 75. 

Det er veloverstået og vi har fået bedre lysforhold 

i alrummet.  

 

Der arbejdes fortsat på planlægning af, hvorledes 

p-plads kan opdateres til bedre forhold. Der er 

problematikker i forhold til huller i asfalt.  

 

Der sættes retningsgivende skilte op der viser hen 

til Børneuniverset fra hovedgaden. 

 

Der er kommet nye regler omkring rygning på 

kommunens område. Der må ikke ryges i fritiden. 

Det betyder, at askebæger bliver fjernet fra 

området.  Der må ikke ryges i arbejdstiden og 

under fritidsaktiviteter. Det gælder også 

sportsforeningen uden for åbningstid på skolen.  

 

Der afholdes kommunalvalg på skolen. Det 

betyder, at der vil være markeret handicap p- 

plads. 

 

Skolefesten afholdes den 25. november. Der er 

endnu ikke fastsat tidspunkt. 

 

Børnehaven har været godt belagt af børn i 

efterårsferien.  

 

De første møder med nye skolebørn 22/23 er 

påbegyndt.    

  

Fordeling af midler efter børnetallet- Der 

vurderes, at (model 1) er at foretrække og er sendt 

til høringssvar. Der drøftes muligheder for 

ungdomsklub på skolen i aftentimerne. Punkt 

tages med på næste bestyrelsesmøde. 
 

 

Ad 3. Arbejdsdag er gået godt. Der ønskes dog, at 

maden bliver serveret noget før. 

Der ønskes renovering af sandkasse hos futtene i 

børnehaven. Tingene bliver udbedret af forældre 

og skal efter tjekkes. 

 Arbejdsdag fastholdes til at foregå en fredag.  



Det har været gavnligt for det sociale 

fællesskab, at alle medarbejdere deltog i 

arbejdsdagen. Flere forældre giver udtryk 

for, at det er konstruktivt for skolens 

udvikling, at medarbejdere deltager 

fremover. 

Det næste projekt, som der arbejdes på er 

en multibane på området. Der er på 

nuværende tidspunkt sponsorer, som 

ønsker at deltage i kommende projekter. 

Legepladsudvalget vil komme med ideer i 

samarbejde med elevrådet om ønsker for 

fremtidens udvikling af ude arealer.   

 

Ad 4. økonomien ser fornuftig ud. Der 

forventes, at vi kommer ud med et mindre 

overforbrug.  

 

Ad 5. 

Billeder bliver filtreret fra, som ikke 

godkendes til brug på Facebook. Vi 

vurderer derfor, at fortsætte med at bruge 

billeder på nettet. Skulle der komme 

ønsker fra forældre om fjernelse af 

billeder på Facebook imødekommes dette.  

 

 

 

Ad. 6 

Der kigges på, hvorledes tilbuddet i 

børnehaven kan forbedres. Ledelsen 

undersøger muligheder omkring leje af 

pavillon. 

 

 

Ad.7 

Der skal arbejdes videre på at styrke 

forældresamarbejdet i Børneuniverset. 

Evt. i form af besøg af foredrags holder 

og udarbejdelse af en folder. Der foreslås, 

at tage kontakt til Nanet Borre, som er 

konsulent og arbejder på området omkring 

styrkelse af forældresamarbejdet på 

dagtilbud og skoleområdet. Der skal 

udarbejdes en folder med informationer til 

trivselsrådene i klasserne. Arbejdsgruppen 

består af Melani og Vivi.  

 

 

Ad. 8 

 

 

 

Ad. 9 

 

Intet at bemærke 

 

 

 

Ad. 10 

 

 

 

 

 

Næste møde: ______________________ 

Punkter til næste møde: 


